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Protokół nr II/2014 
z II Sesji VII kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 1 grudnia 2014 r. 

 
W II Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: Wójt Gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, Z-ca Wójta – Andrzej Bożyk, Sekretarz Gminy – Małgorzata 
Grzegorczyk, Radca Prawny – Elżbieta Zajączkowska - Matejko.  
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE 

 

1. Otwarcie Sesji. 

Otwarcia II Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski. 

 

2. Stwierdzenie Quorum. 

Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; 

ustawowy skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 21 radnych. Listę obecności 

podpisało  21 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

II. Informacja w sprawie stałych komisji Rady Gminy Pruszcz Gdański – referuje 

Sekretarz Gminy. 

Zgodnie z § 16 Statutu Gminy Pruszcz Gdański 

1. Rada powołuje następujące stałe komisje i ustala ich skład osobowy: 

1) Rewizyjną, 

2) Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej, 

3) Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu, 

4) Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej, 

2. Radny może być członkiem najwyżej dwóch komisji stałych. 

3. W czasie trwania kadencji Rada może powołać doraźne komisje do wykonywania 

określonych zadań, określając ich skład i zakres działania. 

Zgodnie z § 72 Statutu Gminy Pruszcz Gdański  

Pracami komisji kieruje przewodniczący komisji lub zastępca przewodniczącego 

komisji, wybrani przez członków danej komisji. 

Zgodnie z art. 18 a, ust. 1. ustawy o samorządzie gminnym Rada gminy 
kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek 
pomocniczych gminy, w tym celu powołuje komisję rewizyjną.  

2. W skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 
klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje przewodniczącego i 
wiceprzewodniczących rady gminy. 

3. Komisja rewizyjna opiniuje wykonanie budżetu gminy i występuje z wnioskiem 
do rady gminy w sprawie udzielenia lub nie udzielenia absolutorium wójtowi.  

4. Komisja rewizyjna wykonuje inne zadania zlecone przez radę w zakresie 
kontroli. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski poinformował, że przy ustalaniu 
składu stałych Komisji Rady Gminy przed podjęciem uchwały zostanie 
przeprowadzone głosowanie nad każdym kandydatem do składu Komisji 
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osobno. Tę zasadę stosuje się odpowiednio przy wyborze przewodniczącego i 
wiceprzewodniczącego Komisji. Radnym zostają przedłożone listy czterech 
komisji stałych, na które radni wpisują się wg chęci przystąpienia.  
 
III. Podjęcie uchwał w sprawie :  

1. powołania członków Komisji Rewizyjnej do jej składu osobowego 
Do składu osobowego Komisji Rewizyjnej zgłosili się: Renata Rusztyn, Łukasz 
Franiak, Zygmunt Zalewski oraz Lech Milewski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – kto jest za tym, żeby pani Renata 
Rusztyn weszła w skład Komisji Rewizyjnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Renaty Rusztyn głosowało 21 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych.  

Kto jest za tym, żeby pan Łukasz Franiak wszedł w skład Komisji Rewizyjnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Łukasza Franiaka głosowało 21 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Zygmunt Zalewski wszedł w skład Komisji Rewizyjnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Zygmunta Zalewskiego głosowało 
20 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Lech Milewski wszedł w skład Komisji Rewizyjnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pan Lech Milewski głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych.   
 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 21 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 21 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/3/2014 z dn. 1 grudnia 2014 r. w 
sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej do jej składu osobowego.  
 
2.wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
Pan Jan Pawul- proponuję na Przewodniczącego pana Zygmunta Zalewskiego.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Zygmunt Zalewski 
wyraża zgodę na kandydowanie? 
Pan Zygmunt Zalewski – tak, wyrażam zgodę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – kto jest za tym, aby 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został pan Zygmunt Zalewski?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 21 osób, 1 wstrzymała się 
od głosu, 0 głosowało przeciw), Rada Gminy głosowała za tym, aby 
przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został pan Zygmunt Zalewski.  
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 21 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 20 osób, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 0 osób 
głosowało przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr II/4/2014 z dn. 1 grudnia 
2014 r. w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
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3.powołania członków Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Komunalnej do jej składu osobowego.  

Do składu osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Komunalnej zapisali się następujący radni: Maciej Wysocki, Jan Pawul, Ewa Romik, 
Marek Kowalski, Małgorzata Osowska, Józef Szramuk, Krzysztof Paśko, Danuta 
Czerwińska. 
 
Kto jest za tym, żeby pan Maciej Wysocki wszedł w skład Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Macieja Wysockiego głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Jan Pawul wwszedł w skład Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Jana Pawula głosowało 20 radnych, 
1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Ewa Romik weszła w skład Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Ewy Romik głosowało 20 radnych, 1 
wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Marek Kowalski wszedł w skład Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Marka Kowalskiego głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Małgorzata Osowska weszła w skład Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Małgorzaty Osowskiej głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Józef Szramuk wszedł w skład Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Józefa Szramuka głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Krzysztof Paśko wszedł w skład Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Krzysztofa Paśko głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Danuta Czerwińska weszła w skład Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Danuty Czerwińskiej głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
 
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 21 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 21 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr II/5/2014 z dn. 1 grudnia 2014 r. w 
sprawie powołania członków Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Komunalnej do jej składu osobowego.  
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4.powołania członków Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i 
Budżetu do jej składu osobowego,  

Do składu osobowego Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu 
zapisali się następujący radni: Karol Karc, Tadeusz Bednarczyk, Maciej Wysocki, 
Krystyna Białek, Weronika Chmielowiec, Karol Kardasiński, Janusz Sampolski, 
Magdalena Migowska, Adam Szpała, Krzysztof Paśko.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – kto jest za tym, żeby pan Karol 

Karc wszedł w skład Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu?  
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Karola Karca głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Tadeusz Bednarczyk wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Tadeusza Bednarczyka głosowało 
20 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Maciej Wysocki wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Macieja Wysockiego głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Krystyna Białek weszła w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Krystyny Białek głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Weronika Chmielowiec weszła w skład Komisji 
Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Weroniki Chmielowiec głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Karol Kardasiński wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Karola Kardasińskiego głosowało 
20 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Janusz Sampolski wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Janusza Sampolskiego głosowało 
20 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Magdalena Migowska weszła w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Magdaleny Migowskiej głosowało 
20 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Adam Szpała wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Adama Szpały głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Krzysztof Paśko wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Krzysztofa Paśko głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  



 5  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 21 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 21 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr II/6/2014 z dn. 1 grudnia 2014 r. w 
sprawie powołania członków Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju 
Gminy i Budżetu do jej składu osobowego.  

 
4.powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej do jej składu osobowego,  
 

Do składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej 
zapisali się następujący radni: Ewa Romik, Adam Szpała, Józef Szramuk, Renata 
Rusztyn, Janusz Sampolski, Adam Myśliński, Łukasz Franiak, Weronika 
Chmielowiec, Krystyna Białek, Karol Kardasiński, Lech Milewski, Zygmunt Zalewski, 
Małgorzata Osowska.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby pani Ewa 
Romik weszła w skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Ewy Romik głosowało 20 radnych, 1 
wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Adam Szpała wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Adama Szpały głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Józef Szramuk wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Józefa Szramuka głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pani Renata Rusztyn weszła w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Renaty Rusztyn głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Janusz Sampolski wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Janusza Sampolskiego głosowało 
20 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Adam Myśliński wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Adama Myślińskiego głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Łukasz Franiak wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Łukasza Franiaka głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Weronika Chmielowiec weszła w skład Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Weroniki Chmielowiec głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Krystyna Białek weszła w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
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Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Krystyny Białek głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Karol Kardasiński wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Karola Kardasińskiego głosowało 
20 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Lech Milewski wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Lecha Milewskiego głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pan Zygmunt Zalewski wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Zygmunta Zalewskiego głosowało 
20 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 

Kto jest za tym, żeby pani Małgorzata Osowska weszła w skład Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Małgorzaty Osowskiej głosowało 20 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 

uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 21 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 21 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr II/7/2014 z dn. 1 grudnia 2014 r. w 
sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej do jej składu osobowego.  

 
IV. Wolne wnioski.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – chciałbym poinformować, że 
radna powiatowa Barbara Biedrzycka złożyła do Kancelarii Rady Gminy zaproszenie 
dla radnych na wigilię 19 grudnia na godz. 18.00 w Chacie Myśliwskiej w Straszynie.  
Pani Sekretarz Małgorzata Grzegorczyk – przypominam, że w ciągu 30 dni od 

złożenia ślubowania, mają państwo obowiązek złożyć oświadczenie majątkowe na 
ręce Przewodniczącego Rady. Jeżeli ktoś miałby zapytania, proszę kierować je do 
pani Anny Kamrowskiej oraz do mnie.  
 
V. ZAKOŃCZENIE SESJI RADY GMINY. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - w wyniku wyczerpania porządku 
obrad stwierdzam, że II Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VII Kadencji została 
zakończona. 
II Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 16.00.  
 
Protokołowała: 
Anna Kamrowska  

Protokół został przyjęty na III Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 19 grudnia 
2014 r.  
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